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1  Γιατί απειλούν με παραιτήσεις οι παθολόγοι του
Βενιζελείου

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1028.96
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΔΙΧΩΣ ΤΕΛΟΣ ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Γιατί απειλούν με παραιτήσεις 
οι παθολόγοι του Βενιζελείου

Ο
ι αναταράξεις 
στον χώρο της 
υγείας συνεχί
ζονται με 
στάση εργα
σίας 8-10 το πρωί στο ΠΑ- 
ΓΝΗ και συλλαλητήριο στις 6 

το απόγευμα, ενώ τη "σκυ
τάλη" παίρνουν και οι παθο
λόγοι στο Βενζέλειο, που προ
ειδοποιούν για ομαδική 
παραίτηση αν εξαναγκα
στούν με "εντέλλεσθε" να με
τακινηθούν στο Ρέθυμνο για 
να στηρίξουν το νοσοκομείο.

Σε ανακοίνωση που εξέ
δωσε η τριμελής επιτροπή 
γιατρών αναφέρει: 
Φεύγουν γιατροί και 
δεν αντικαθίστανται 

"Η μακροχρόνια υποστελέ- 
χωση του Βενιζελείου σε πα
θολόγους έχει οδηγήσει σε 
απόγνωση τους υπηρετούν- 
τες ιατρούς. Μετά από την 
εξαντλητική περίοδο της παν
δημίας, αντί να αναγνωριστεί 
η προσπάθεια του προσωπι
κού και να υπάρξει ουσια
στική στήριξη με προσλήψεις 
ιατρών αλλά και λοιπού προ
σωπικού, τα προβλήματα 
ολοένα και αυξάνονται. Τα τε
λευταία τρία χρόνια έχουν 
προκύψει μία συνταξιοδό- 
τηση και μία παραίτηση πα
θολόγου, χωρίς να προκηρυ
χτεί καμιά νέα θέση. 
Επιπλέον, τον τελευταίο 
χρόνο απουσιάζει μία παθο
λόγος λόγω κύησης- λοχείας 
και, σε συνδυασμό με μακρο
χρόνια μετακίνηση άλλου πα
θολόγου λόγω αναγκών στο 
ογκολογικό τμήμα, τελικά 
αυτή τη στιγμή υπηρετούν 
στις δύο παθολογικές 9 αντί 
13 παθολόγοι που προβλέ- 
πονται. Αποτέλεσμα είναι η 
υπέρβαση του πλαφόν εφη
μεριών συστηματικά, η αδυ
ναμία να λαμβάνονται τα 
προβλεπόμενα ρεπό, η δυ
σκολία να λάβουν την κανο
νική τους άδεια και τελικά η 
σωματική και ψυχική εξάντ
ληση των ιατρών. Άλλη συνέ
πεια αυτών των ελλείψεων εί
ναι να έχουν κλείσει τα 
περισσότερα εξωτερικά ια
τρεία που γίνονταν (Παθολο
γικό ιατρείο Β' παθολογικής 
κλινικής, Αντιυπερτασικό ια
τρείο, Λιπιδαιμικό ιατρείο) 
και παραμένουν μετά βίας 
ακόμα σε λειτουργία το Ηπα- 
τολογικό καθώς και το Παθο
λογικό ιατρείο της Α' Παθολο
γικής κλινικής. Τελικά, για να 
μην καταρρεύσουν οι παθο
λογικές κλινικές, αναζητείται 
βοήθεια από παθολόγους άλ
λων τμημάτων, με αποτέλε
σμα στο τέλος την επιβά
ρυνση και των τμημάτων 
αυτών.

Ανάλογα στο Τμήμα Επει
γόντων Περιστατικών, λόγω 
της σταθερής πλέον λειτουρ
γίας του ιατρείου COVID-19 
με στελέχωση από το υπάρ- 
χον προσωπικό, έχει επέλθει 
χρόνια κόπωση των ιατρών. 
Προ μηνός μάλιστα παραιτή
θηκε μία ακόμα επικουρική 
ιατρός παθολόγος, χωρίς βέ
βαια να υπάρχει πρόβλεψη 
για αντικατάστασή της". 
Συμπαραστεκόμαστε 
αλλά...______________

Οι γιατροί υπογραμμίζουν: 
"Μέσα σε αυτή την απο- 

γοητευτική κατάσταση κλή
θηκαν επιμελητές παθολόγοι 
του Βενιζελείου να μετακινη
θούν στο νοσοκομείο Ρεθύ- 
μνου, για να καλύψουν τα τε
ράστια κενά που υπάρχουν 
εκεί. Οι ιατροί του Βενιζε- 
λείου συμπαραστεκόμαστε 
στο πολύπαθο νοσοκομείο, 
στους συναδέλφους και 
στους ασθενείς του Ρεθύμνου 
και απαιτούμε μαζί τους τη 
στελέχωση του νοσοκομείου 
με επαρκές μόνιμο προσω-

Για παραιτήσεις 
προειδοποιούν οι 

παθολόγοι του Βενιζελείου

✓ Από Δευτέρα 
η ομαλοποίησα 

στο ΠΑΓΝΗ
πικό και γενναία κίνητρα, 
ώστε να σταματήσει ο φαύ
λος κύκλος της υποστελέχω- 
σης- απόγνωσης - παραιτή
σεων, που κρατόει χρόνια. Οι 
λύσεις με τις μετακινήσεις - 
που επανειλημμένως εφαρ
μόστηκαν- προσπαθούν να 
μπαλώσουν μόνο το πρό
βλημα και είναι αποτυχημέ
νες. Κατόπιν ομόφωνης από
φασης συνέλευσης
οποιαδήποτε μετακίνηση πα
θολόγου του Βενιζελείου θα 
οδηγήσει σε παραίτηση όλων 
των παθολόγων του νοσοκο
μείου. Απαιτούμε άμεσα την 
προκήρυξη των δεκάδων κε
νών θέσεων (σχεδόν 40) του 
νοσοκομείου μας αλλά και 
των άλλων νοσοκομείων. Δεν 
υπάρχει καμιά δικαιολογία 
πλέον να μην γίνονται οι ανα
γκαίες προσλήψεις".

Ανακοίνωση εξέδωσε και 
το Σωματείο Εργαζομένων 
του ΠΑΓΝΗ για τους παθολό
γους του νοσοκομείου τονί
ζοντας μεταξύ άλλων:

"Με μετακινήσεις παθολό
γων από τα νοσοκομεία του 
Ηρακλείου μπαλώνεται το σο
βαρό πρόβλημα υποστελέχω- 
σηςτης Παθολογικής Κλινικής 
του ΓΝ Ρεθύμνου, που οξύν- 
θηκε μετά την παραίτηση της 
διευθύντριας, εξαιτίαςτων εν
τατικών συνθηκών δουλειάς.

Επιμελητές παθολόγοι του 
ΠΑΓΝΗ υποχρεώθηκαν να 
καλύψουν πέντε εφημερίες 
και δύο εβδομάδες πρωινά 
ωράρια το Γενάρη στο Ρέθυ
μνο, ενώ τους επόμενους μή
νες ενδέχεται να τους ζητηθεί 
να καλύψουν ακόμη περισσό
τερες ώρες. Οι μετακινήσεις 
αυτές θα προκαλέσουν πρό
βλημα στη λειτουργία των τα
κτικών παθολογικών ιατρείων 
και της Παθολογικής Κλινικής 
του ΠΑΓΝΗ, σε μια περίοδο 
που παρατηρείται έξαρση 
αναπνευστικών ιώσεων και η 
πληρότητα της Παθολογικής 
υπερβαίνει το 85%".

Στάση εργασϊαβ το πρωί στο ΠΑΓΝΗ και συλλαλητήριο για την υγεία το απόγευμα στο Ηράκλειο

επισημαίνει:
"Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον 

διαβάσαμε το Δ.Τ. που εξέ
δωσε η Διοίκηση της 7ης ΥΠΕ 
μετά από «ιδιωτική συνάν
τηση» -όπως η ίδια χαρακτή
ρισε - που είχε με την διοί
κηση του ΠαΓΝΗ, τη 
διευθύντρια της Αναισθησιο- 
λογικής Κλινικής, τον διευ
θυντή της Ιατρικής Υπηρεσίας 
και τον πρόεδρο του Ιατρικού 
Συλλόγου Ηρακλείου.

Το ότι χαρακτηρίστηκε 
ιδιωτική μια συνάντηση μιας 
δημόσιας υπηρεσίας, που γί
νεται για να λυθεί ένα πρό
βλημα που έχει προκύψει σε 
ένα δημόσιο νοσοκομείο, δεν 
μας κάνει εντύπωση αφού 
όλα ιδιωτικά τα ονειρεύονται.

Συμπέρασμα 1 ο: «σε καμία 
περίπτωση η ενέργεια του Δι
οικητή δεν αποσκοπούσε 
στην προσβολή και αμφισβή
τηση της προσωπικότητας 
των Αναισθησιολόγων»

Ακόμα και σε ανάλογες 
«παρεξηγήσεις» παιδιών του 
δημοτικού σχολείου το ξεκα- 
θάρισμα της πρόθεσης καθί

σταται ειλικρινές, όταν συνο
δεύεται και από μια συ
γνώμη.

Προφανώς το «εγώ» όλων 
των διοικούντων (Υπουργού 
Υγείας, Διοίκηση ΥΠΕ, Διοί
κηση ΠαΓΝΗ) είναι πολύ 
υψηλό για να ξεστομίσουν 
μια συγνώμη και σίγουρα πιο 
σημαντικό από την αναστά
τωση, την ταλαιπωρία και τον 
κίνδυνο που προκαλούν στην 
τοπική κοινωνία με τη δυσλει
τουργία του νοσοκομείου 
που οι ίδιοι προκόλεσαν.

Συμπέρασμα 2ο: «Η αντι
μετώπιση μελλοντικών στο 
εξής ζητημάτων θα επιλύον
ται από την Ιατρική Υπηρε
σία».

Προφανώς η παραπάνω 
δήλωση δεν είναι τίποτε άλλο 
από μια ομολογία ότι μέχρι 
σήμερα η Ιατρική Υπηρεσία 
δεν είχε τον ρόλο που εκ του 
νόμου οφείλει και πρέπει να 
έχει για την εύρυθμη λειτουρ
γία του νοσοκομείου".

Η ανακοίνωση καταλήγει:
"Κλείνοντας, θα θέλαμε να 

κάνουμε σαφές ότι, αφού δεν

ήμασταν παρόντες, δεν μπο
ρούμε να ξέρουμε εάν η 
στάση των διοικούντων απο
κατέστησε το ατόπημα της Δι
οίκησης ούτε και είμαστε σε 
θέση να γνωρίζουμε εάν η δι
ευθύντρια τηςαναισθησιολο- 
γικής κλινικής πήρε τις εγγυή
σεις ότι στο εξής θα κάνει τη 
δουλειά της χωρίς παρεμβά
σεις και εντάσεις ούτε ότι θα 
ενισχυθεί το τμήμα της, ώστε 
να μην προκύπτουν ανάλογα 
προβλήματα στο μέλλον. Θα 
θέλαμε ωστόσο να διαβεβαι
ώσουμε τους συναδέλφους 
μας αναισθησιολόγους αλλά 
και όλους τους γιατρούς που 
εργάζονται σε δημόσια νοση
λευτικά ιδρύματα πως οι νο
σοκομειακοί γιατροί όλης της 
Κρήτης θα είμαστε δίπλα 
τους απέναντι σε όποια αυ
θαίρετη και αυταρχική συμ
περιφορά".

Να σημειωθεί ότι στο απο
ψινό συλλαλητήριο θα συμ
μετέχουν πολλοί φορείς που 
θα συγκεντρωθούν στις 6 το 
απόγευμα στην πλατεία Ελευ
θερίας.

Το Συντονιστικό 
των γιατρών 
Κρήτης για τους 
αναισθησιολόγους

Όπως έγραψε η "Π", το 
ΠΑΓΝΗ επιστρέφει από την 
ερχόμενη Δευτέρα στους κα
νονικούς ρυθμούς λειτουρ
γίας του, μετά τη συμφωνία 
αναισθησιολόγων - διοίκησης 
και κάνουν ένα βήμα πίσω 
για το καλό της δημόσιας 
υγείας, με διαμεσολαβητή 
την Ιατρική Σχολή, που στο 
εξής θα επιλύει τα προβλή
ματα που θα προκύπτουν.

Με αφορμή τη σύσκεψη 
που έγινε στη ΔΥΠΕ, το Συν
τονιστικό των Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Κρήτης
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1  Εμεινε χωρίς παθολόγο το Νοσοκομείο Ιεράπετρας
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

754.03 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμειυε χωρίς παθολόγο 
το Νοσοκομείο Ιεράπετρας
■ Παραιτήθηκε, εξαντλημένος από τοντεράστιο φόρτο εργασίας, ο μοναδικός 
παθολόγος- Γενικός ξεσηκωμός και μεγάλο συλλαλητήριο στις 2 Φεβρουάριου

Σαν βόμβα έσκασε η παραίτηση του μοναδικού παθολόγου του Νοσοκομείου της Ιεράπετρας.

petasis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Πετάσης

Δεν πέρασαν λίγες ώρες από ιη συζήτη
ση προ ημερήσιας διάταξης στο Δημοτι
κό Συμβούλιο Ιεράπετρας του ψηφίσμα
τος των φορέων και της Επιτροπής Αγώνα, 
για τη συνέχιση των κινητοποιήσεων, ώστε 
να ηαραμείνει ανοικτό και να αναβαθμιστεί 
το Νοσοκομείο της Ιεράπετρας, ότανχθες 
το πρωί στα χέρια του αναπληρωτή διοικη
τή Γιάννη Πετράκη ηαραδόθηκε η επιστο
λή παραίτησηςτου διευθυντή της Παθολο
γικής Κλινικής και εξαίρετου επιστήμονα 
κ. Γιώργου Φυτρολάκη, του μοναδικού πα
θολόγου που είχε απομείνει στο πολύπαθο 
νοσοκομείο.

0
 παθολόγος κ. Γιώργος Φυτρολάκης, εξα
ντλημένος απότον τεράστιο φόρτο εργασί
ας στη μονάδα COVID και στην εδώ και πολ
λά χρόνια υποστελεχωμένη Παθολογική 

Κλινική του Νοσοκομείου Ιεράπετρας, έδινε έναν 
τιτάνιο αγώνα να εξυπ ηρετήσει τις ανάγκες των α

μέτρητων ασθενών που έρχονταν από τη Βιάννο, 
την Ιεράπετρα και τον Μακρύ Γιαλό, περιμένοντας 
μάταια να έρθουν στην κλινική του, για να τον βοη
θήσουν, έστω δύο νέοι επικουρικοί παθολόγοι, ώ
στε να μπορεί να αντέξει και ο ίδιος βιολογικά και 
ψυχολογικά στην πίεση που δεχόταν η μονάδα υ
γείας της Ιεράπετρας, από την πανδημία και ειδικά 
τον τελευταία καιρό από το "τσουνάμι" των περι
στατικών της γρίπης, εκτός από τα υπόλοιπα περι
στατικά παθολογικής φύσης.
«Ο αγώνας μας δεν ξεκινάει τώρα, αλλά συνεχίζε

ται και εντατικοποιείται, καθώς μόλις πριν λίγο πλη- 
ροφορήθηκαότικατέθεσετηνπαραίτησήτουο μο
ναδικός παθολόγος που είχε απομείνει στο Νοσο
κομείο Ιεράπετρας. Χωρίς παθολόγο, στην ουσία 
το νοσοκομείο παύει πλέον να λειτουργεί. Θα πρέ
πει άμεσα η κυβέρνηση να λάβει σοβαρά υπόψη 
της το ψήφισμα και τις αποφάσεις του Δημοτικού 
μας Συμβουλίου, που έχουμε πάρει εδώ και πολλά 
χρόνια. Έχουμε κάνει συναντήσεις στο υπουργείο 
Υγείας, στην 7η Υ.ΠΕ., στο γραφείο του κυβερνητι
κού βουλευτή, υπουργού Ναυτιλίας Γιάννη Πλακι- 
ωτάκη, και έχουμε μιλήσει επίσης και με τους βου
λευτές της αντιπολίτευσης. Δυστυχώς σήμερα βλέ
πουμε ότι, παρά τις προσπάθειές μας, έχουμε φτά
σει στα όρια του κλεισίματος. Αρα θα πρέπει άμεσα 
στην κυβέρνηση να δούνε τι θα γίνει με το Νοσοκο
μείο της Ιεράπετρας.
Εμείς θα συνεχίσουμε, όπως είπαμε στο Δημοτι

κό Συμβούλιο, να στηρίζουμε τον αγώνα όλων ό
σων εμπλέκονται στο νοσοκομείο, είτε είναι εργα
ζόμενοι είτε είναι ο Σύλλογος Φίλων Νοσοκομείου. 
Εμείςωςδημοτική Αρχή θαείμαστε μπροστά σεαυ- 
τόν τον αγώνα, ώστε οι εξαγγελίες για αυτοδιοίκη

το νοσοκομείο, στελεχωμένο σωστά και επαρκώς 
χρηματοδοτημένο, να γίνουν πράξη», μαςείπεο δή
μαρχος Ιεράπετρας κ. Θεοδόσης Καλαντζάκης.

“Λουκέτο" στην Παθολογική;
«Η παραίτηση του μοναδικού παθολόγου μας κ. 

Γιώργου Φυτρολάκη σημαίνει ότι το Νοσοκομείο 
της Ιεράπετρας δε θα έχει στο εξής καθόλου Παθο
λογική Κλινική. Η κλινική ουσιαστικά κλείνει, μέχρι 
να γίνουν π ροσλήψεις νέων γιατρών. Αυτό έρχεται 
σαν συνέπεια του νόμου που έχει περάσει στη Βου
λή, ο οποίος καταργεί στην ουσία το Εθνικό Σύστη
μα Υγείας, καθώς επίσης είναι συνέπεια των αμυ- 
δρών αμοιβών των γιατρών που δεν μπορούν, μέ
νοντας μόνοι τους, να αντέξουν αυτό το βάρος και 
την ευθύνη, να λειτουργούν ως λειτουργοί γιατροί

σε αυτό το νοσοκομείο.
Το νοσοκομείο, εκτός από τις συνέπειες που θα έ

χει όπως όλα τα μικρά περιφερειακά νοσοκομεία, 
θα έχει επιπλέον συνέπειες επειδή δεν περιλαμβά
νεται στους νέους υγειονομικούς χάρτες, ως νοσο
κομείο τουλάχιστον.
Αρα το νοσοκομείο μας δε θα είναι ελκυστικό για 

την έλευση νέων γιατρών, ενώ όσοι υπηρετούν σε 
αυτό μέχριτώρα, σιγά-σιγά θα φεύγουν. Πρέπει να 
αντιδράσουμε για να αλλάξει αυτό το καθεστώς. Το 
βράδυ της Τετάρτης, το ψήφισμά μας πέρασε ομό
φωνα από το Δημοτικό Συμβούλιο. Ξεκαθαρίστη
κε απόλυτα ότι κάθε προσπάθεια και των φορέων 
και του Συλλόγου μας δεν έχει κανένα κομματικό ή 
παραταξιακό χρώμα, ούτε έχει στόχο να εκμεταλ- 
λευτείτην προεκλογική περίοδο που διανύουμε.Έ-

«ΔΕΝ ΠΕΡΙΣΣΕΥΕΙ ΚΑΝΕΙΣ >

«Ο αγώνας 
έπρεπε να είχε 
κλιμακωθεί»

0 Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Ιερά
πετρας έχει εκθέσει πάρα πολλές φορές και σε όλα 
τα επίπεδα τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η μο
νάδα υγείας τα τελευταία χρόνια. Η ταμίας του Συλ
λόγου Εργαζομένων κ. Καλλιόπη Κονταξάκη μάς εκ
μυστηρεύτηκε ότι είναι η πιο παλιά εργαζόμενη του 
νοσοκομείου και ότι δεν το θυμάται ποτέ να βρίσκε
ται σε τόσο κακή κατάσταση.

«Τα προβλήματα του νοσοκομείου μας είναι γνω
στά πλέον σε όλους. Τα φωνάζαμε τα τελευταία τρία 
χρόνια και φτάσαμε να έχουμε μείνει με πάρα πολύ 
λίγους γιατρούς σήμερα. Ακόμα πιο λυπηρό είναι το 
γεγονός ότι πριν λίγο έφτασε οτα χέρια μας ακόμα 
μια παραίτηση, εκείνη του μοναδικού παθολόγου που 
έχουμε στο νοσοκομείο μας, του κ. Γιώργου Φυτρο
λάκη. Ελπίζουμε ότι θα πρυτανεύσει η λογική και ο 
γιατρός δε θα επιμείνει στην παραίτησή του. Εδώ δεν 
περισσεύει πλέον κανείς. 0 αγώνας έπρεπε να είχε 
κλιμακωθεί. Ελπίζουμε ότι έστω και την τελευταία 
στιγμή θα προσπαθήσουμε να το κρατήσουμε ανοι
κτό το νοσοκομείο μας.

Το ΠΑΓΝΗ καιτο Νοσοκομείο Ρεθύμνου είναι... στα 
κάγκελα, γιατί τα προβλήματα υποστελέχωσης που 
έχουν όλα τα νοσοκομεία της Κρήτης είναι σοβαρό
τατα», μας είπε η κ. Καλλιόπη Κονταξάκη.

νας είναι ο στόχος: Να διασωθεί το Νοσοκομείο Ιε
ράπετρας.

Η πιθανότερη ημερομηνία για το μεγάλο πάνδη
μο συλλαλητήριο που οργανώνουμε θα είναι η 2α 
Φεβρουάριου, ημέρα Πέμπτη, μαζί με άλλες δρά
σεις και πρωτοβουλίες που θα αναλάβουμε για να 
διασώσουμε το νοσοκομείο μας», πρόσθεσε ο κ. 
Ανδρέας Μαμαντόπουλος, χειρουργός, πρόεδρος 
του Συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου Ιεράπετρας.
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1  Γ εμάτα τα νοσοκομεία από ιώσεις
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

648.97 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ Ο «ΌΡΘΡΟΣ» 
-ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΤΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ ΤΗΣ «KRAKEN»

Γεμάτα τα νοσοκομεία 
από ιώσεις

Σελ. 9
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1  Γ εμάτα τα νοσοκομεία από ιώσεις
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-01-2023

ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ Η ΝΕΑ ΠΑΡΑΛΛΑΓΗ «ΟΡΘΡΟ£> ΤΟΥ ΚΟΡΩΝΟΪΟΥ

Γεμάτα τα νοσοκομεία από ιώσεις αυξάνονται
τα κρούσματα της «Kraken»

Ο λοιμωξιολόγος, Χαράλα
μπος Γώγος μίλησε για την έξαρ
ση των ιώσεων αλλά και του κο- 
ρωνοϊού.

Ο κ. Γ ώγος μίλησε για την κα
τάσταση στα νοσοκομεία, καθώς 
ιώσεις, γρίπη και κορωνοϊός είναι 
σε υψηλά επίπεδα.

«Αυτή τη στιγμή υπάρχει μία 
τεράστια έξαρση ιώσεων, η οποία 
ωστόσο πάντα υπήρχε αυτή την 
εποχή, απλά λόγω του covid με 
τα μέτρα και τις μάσκες, απέτρε
ψαν την παρουσία των υπόλοιπων 
λοιμώξεων πέραν του κορωνοϊό. 
Τώρα που δεν υπάρχουν μέτρα, 
επέστρεψαν και οι ιώσεις. Είναι 
σε έξαρση οι ιώσεις τον τελευ
ταίο καιρό, τα νοσοκομεία είναι 
γεμάτα», είπε αρχικά.

«Τα ΤΕΠ - τμήματα επειγόντων 
περιστατικών - είναι γεμάτα, κα
θώς οι ασθενείς έχουν βαριά συ
μπτώματα, και ο κόσμος φοβάται 
και πάει στα νοσοκομεία. Ο covid 
υπάρχει ακόμα, ωστόσο η γρίπη 
σε συνδυασμό με τον RSV δημι
ουργούν λοιμώξεις στο κατώτε
ρο αναπνευστικό, δηλαδή πνευ
μονία», συμπλήρωσε ο κ. Γώγος.

«Από τις υπάρχουσες ιώσεις 
μόνο για τον κορωνοϊό και τη γρί
πη έχουμε εμβόλια και από τον 
Μάιο θα έχουμε και για τον RSV. 
Τα εμβόλια μπορούμε να τα κά
νουμε μέχρι το τέλος του χειμώ
να. Το βασικό εμβόλιο της γρί
πης έχει επικαιροποιηθεί και είναι 
πολύ αποτελεσματικό και ασφα
λές», κατέληξε.

Και στην Ελλάδα η νέα 
παραλλαγή «Όρθρος»
Εδώ και εβδομάδες κυκλοφο

ρεί και στην Ελλάδα η νέα παραλ

λαγή του κορωνοϊού CH.1.1 που 
έχει ονομαστεί «Όρθρο», σύμφω
να με τα επιδημιολογικά στοιχεία 
του ΕΟΔ.

Αναλυτικότερα, βάσει των επί
σημων δεδομένων του Εθνικού 
Οργανισμού Δημόσιας Υγείας 
(ΕΟΔΥ), έχουν ταυτοποιηθεί 93 
κρούσματα της εν λόγω υποπα- 
ραλλαγής και όλα αφορούν το 
2022.

Συγκεκριμένα, όπως αναφέρε- 
ται στη νεότερη έκθεση του ΕΟ- 
ΔΥ η υποπαραλλαγή CH.1.1 ανι- 
χνεύθηκε σε δείγματα που ελή- 
φθησαν τις εβδομάδες 43 - 52, 
δηλαδή τις τελευταίες εβδομά
δες του 2022.

Την τελευταία εβδομάδα το 
στέλεχος Κράκεν ταυτοποιήθη- 
κε σε ένα ακόμη κρούσμα, με το

συνολικό αριθμό να είναι πλέον 7.
Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, η θε- 

τικότητα στο σύνολο των ελεγ- 
χθέντων δειγμάτων μειώθηκε σε 
σχέση με την προηγούμενη εβδο
μάδα. Ωστόσο, αυξήθηκαν οι ει
σαγωγές αλλά και οι νέες διασω
ληνώσεις ασθενών.

Αυτή τη στιγμή, νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι 147 ασθενείς με 
κορωνοϊό. Το διάστημα 9-15 Ια
νουάριου, καταγράφηκαν 186 θά
νατοι ασθενών, από 44 έως 102 
ετών.

Η υποπαραλλαγή ΒΑ.5 εξακο
λουθεί να είναι η συχνότερη στη 
χώρα, ενώ το ποσοστό της υπο- 
παραλλαγής BQ.1.1 αυξήθηκε σε 
σχέση με τις υπόλοιπες υποπα- 
ραλλαγές του ιού.

Η επιτήρηση του ιικού φορτί

ου στα αστικά λύματα έδειξε αύ
ξηση της κυκλοφορίας του ιού 
SARSCoV2 σε 5 από τις 7 περιο
χές που ελέγχθηκαν.

Σε ό,τι αφορά τη γρίπη, η θετι- 
κότητα στην κοινότητα παρουσί
ασε μείωση.

Καταγράφηκαν 5 νέα σοβαρά 
κρούσματα εργαστηριακά επιβε
βαιωμένης γρίπης τύπου Α και 2 
νέοι θάνατοι την εβδομάδα.

Συνολικά έως σήμερα 46 ασθε
νείς με γρίπη έχουν νοσηλευθεί 
σε Μονάδα Εντατικής Θεραπεί
ας, και 12 έχουν χάσει,τη ζωή 
τους εξαιτίας της γρίπης και των 
επιπλοκών της.

Κατά συντριπτική πλειονότη
τα, τα θετικά δείγματα ανήκουν 
στη γρίπη Α και συγκεκριμένα 
στο στέλεχος A (Η3Ν2).

«Φρενάρεται» η αύξηση 
του ιικού φορτίου 

κορωνοϊού 
στη Θεσσαλονίκη

Ενδείξεις σταθεροποίησης του 
ιικού φορτίου του κορωνοϊού κα
ταγράφονται στα αστικά απόβλη
τα της Θεσσαλονίκης όπως φαί
νεται στις πιο πρόσφατες μετρή
σεις, που διεξάγει η Ομάδα Επι
δημιολογίας Λυμάτων του ΑΠΘ 
με την ΕΥΑΘ σε συνεργασία με 
την Περιφέρεια Κεντρικής Μακε
δονίας και στο πλαίσιο του Εθνι
κού Δικτύου του ΕΟΔΥ.

Ειδικότερα, στα δείγματα που 
λαμβάνονται καθημερινά στην εί
σοδο της εγκατάστασης επεξερ
γασίας λυμάτων Θεσσαλονίκης, 
αναφορικά με τις εξορθολογισμέ- 
νες τιμές σχετικής έκκρισης ιικού 
φορτίου, η εβδομαδιαία μέση τι
μή μέχρι τη Δευτέρα 16/01/2023 
παρέμεινε σταθερή (+1%). Η 
σταδιακή αύξηση του ιικού φορ
τίου των λυμάτων είχε ξεκινήσει 
την τελευταία εβδομάδα του Νο
εμβρίου, συνεχίστηκε καθ’ όλη τη 
διάρκεια του Δεκεμβρίου, με τις 
υψηλότερες τιμές του μήνα να 
διατηρούνται και κατά το πρώτο 
δεκαήμερο του Ιανουάριου.

Η μεθοδολογία αποτίμησης 
του κορωνοϊού στα αστικά από
βλητα, που ανέπτυξε η ομάδα του 
ΑΠΘ, όπως μεταδίδει το Αθηνα
ϊκό Πρακτορείο Ειδήσεων εξορ- 
θολογίζει τις μετρήσεις συγκέ
ντρωσης του γονιδιώματος του 
ιού με βάση 24 περιβαλλοντικούς 
παράγοντες, που δύνανται να αλ
λοιώσουν τα αποτελέσματα των 
μετρήσεων.
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1  Δεν εφημερεύει ελλείψει γιατρών το Κέντρο Yyeias
Λαυρίου

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

236.15 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I ΙΑΚΑΖΙΜίΥΠ ZU lAINUYAMUY ZUZcS

TO K.Y ΛΑΥΡΙΟΥ ΔΕΝ ΘΑ 
ΕΦΗΜΕΡΕΥΣΕΙ ΛΟΓΩ 
ΕΛΛΕΙΨΗΣ ΙΑΤΡΩΝ ΚΑ ΤΑ 
ΤΙΣ ΗΜΕΡΕΣ:
Λεύτερα 16/01/2023 
Τρίτη 17/01/2023 
Πέμπτη 19/01/2023 
Κυριακή 22/01/2023 
Τρίτη 24/01/2023 
ΓΗμτττπ 26/01/2023 
Σάββατο 28/01/2023 
Δευτέρα 30/01/2023

Γ»α έκτακτα ττερ#ατστ#κ«4τ 
μττΰ 15 00 £φημερ*ύ<ι *
κ.ν ΜορκαττοΟΑοο

Δεν εφημερεύει ελλείψει γιατρών το Κέντρο Yyeias Λαυρίου
Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ μπορεί σε κάθε ευκαιρία να μιλάει 
για την ανάγκη της μεγάλης μεταρρύθμισης στην 
πρωτοβάθμια υγεία, η οποία με τη σειρά της θα 
αποσυμπιέσει και τα νοσοκομεία. Ωστόσο, η κατά
σταση που χαρακτηρίζει τα κέντρα υγείας είναι αυ
τή που εμφανίζει το Κέντρο Υγείας Λαυρίου.

Αυτή η φωτογραφία που δείχνει πως το Κέντρο 
Υγείας Λαυρίου δεν θα εφημερεύει σχεδόν για μι
σό μήνα λόγω έλλειψης γιατρών είναι η μεγαλύ
τερη απόδειξη της διάλυσης της δημόσιας υγεί
ας από το δίδυμο Πλεύρη - Γκάγκα. Οπως, μάλι
στα, πληροφορούμαστε, ο συντονιστής διευθυντής 
του κέντρου Σταύρος Παπασταυρόπουλος έχει εδώ 
και καιρό επισημάνει το πρόβλημα στο υπουργείο, 
όμως δεν έχει λάβει καμία απάντηση ούτε από τον

λαλίστατο κ. Πλεύρη ούτε, φυσικά, από τη διοίκηση 
της 1ης Υγειονομικής Περιφέρειας, που έχει υπό 
την ευθύνη της τα κέντρα υγείας.

Τα προβλήματα, όμως, δεν σταματούν στο Κ.Υ. 
Λαυρίου, καθώς, σύμφωνα με πληροφορίες της 
«δημοκρατίας», εικόνες διάλυσης παρουσιάζει και 
το Πολυϊατρείο του Βύρωνα. Παρά ης αλλεπάλλη
λες επιστολές του δημάρχου Ακη Κατωπόδη προς 
τη διοίκηση της 1 ης Υγειονομικής Περιφέρειας, το 
Πολυϊατρείο του Βύρωνα, που εξυπηρετεί ης συ
νοικίες της ανατολικής Αθήνας, παραμένει χωρίς 
καρδιολόγο, αλλά και άλλους γιατρούς για την κά
λυψη του Τμήματος Επειγόντων Περισταπκών και 
των Τακπκών Ιατρείων.

Το εντυπωσιακό, μάλιστα, στοιχείο είναι πως

το ιατρείο, ενώ έχει ακπνολογικό μηχάνημα, δεν 
διαθέτει χειριστή. Αποτέλεσμα, το μηχάνημα να 
«σαπίζει», οι πολίτες να μην εξυπηρετούνται και 
τα νοσοκομεία να πλημμυρίζουν. Υπό αυτό το πρί
σμα, το κάλεσμα της Μίνας Γκάγκα προς τον κόσμο 
να εμπιστευτεί την πρωτοβάθμια φρονήδα υγείας 
μπορεί να εκληφθεί μονάχα ως ακόμα ένα πυρο
τέχνημα μηδαμινής αξίας. Το βασικό ζητούμενο 
είναι το υπουργείο και η 1η Υγειονομική Περιφέ
ρεια να κάνουν μια καταγραφή αναγκών τόσο από 
προσωπικό όσο και από εξοπλισμό και να ενεργο
ποιηθούν τα ανπστοιχα κονδύλια που διαθέτει το 
υπουργείο. Ειδάλλως, το σύστημα δημόσιας υγεί
ας θα συνεχίσει να υπολ^τουργεί, τα νοσοκομεία 
θα πιέζονται και οι ασθενείς θα ταλαιπωρούνται.
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1  «Λύγισε» και το Σισμανόγλειο
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

88.49 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Λύγισε» και το ΣισμανόγΑειο
Το ΣισμανόγΑειο μπήκε και αυτό στη μακρά λίστα των 
νοσοκομείων που δεν άντεξαν την πίεση τηςτριδημί- 
ας, με αποτέλεσμα να κσταρρεύσει στην τελευταία 
του γενική εφημερία. Η κατάσταση, όπως τη χαρα
κτηρίζουν οι γιατροί του νοσοκομείου, οι οποίοι μί
λησαν στην «Espresso», είναι απελπιστική, καθώς 
η υποστελέχωση και οι αυξημένες εισαγωγές συνι- 
στούν ένα εκρηκτικό μείγμα που προκαλεί «έμφραγ
μα» στις γενικές εφημερίες.

Σύμφωνα με τη χθεσινή καταγγελία της Ενωσης 
Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας - Πειραιά (ΕΙΝΑΠ), η 
κατάσταση που επικρατεί στα Τμήματα Επειγόντων

Περιστατικών του νοσηλευτικού ιδρύματος μετά 
τις γενικές εφημερίες έχει φτάσει στο απροχώρητο 
εδώ και έναν μήνα. Σε επιστολή προς την ηγεσία του 
υπουργείου Υγείας και τη διοίκηση του νοσοκομείου, 
το προεδρείο της ΕΙΝΑΠ τονίζει χαρακτηριστικά: «Η 
αυξημένη προσέλευση των ασθενών λόγω της πο- 
λυδημίας και της λοιπής νοσηρότητας έχει χτυπήσει 
κόκκινο». Αποτέλεσμα, όπως καταγγέλλουν, είναι με
τά τη λήξη των εφημεριών ασθενείς να παραμένουν 
στα ΤΕΠ γιατί δεν υπάρχουν διαθέσιμες κλίνες. Ορε 
σμένοι μάλιστα εκ των ασθενών καταγγέλλεται πως 
μένουν στα Επείγοντα ακόμα και για πολλές ημέρες.
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1  Χιλιάδες οι εισαγωγές στα υποστελεχωμένα
νοσοκομεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

270.03 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΕΞΕΛΕΓΚΤΕΣ ΣΕΡΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΙΩΣΕΙΣ

Χιλιάδες οι εισαγωγές στα υποστελεχωμένα νοσοκομεία
Με συστάσεις στους γονείς για επισκέψεις στα Κέντρα Υγείας 
προσπαθεί να ξεμπερδέψει η κυβέρνηση

Θ
λιβερά ρεκόρ καταγράφονται και πάλι στους 
σκληρούς πανδημικούς δείκτες, αποκαλύ
πτοντας την εγκληματική πολιτική της κυ
βέρνησης που επιλέγει να αφήσει απροστάτευ

το τον λαό ακόμη και από την αναμενόμενη ε
ποχιακή γρίπη, με τα νοσοκομεία να έχουν φρα
κάρει, καθώς έγιναν πάνω από 7.000 νέες εισα
γωγές ασθενών σε 10 νοσοκομεία για λοιμώξεις 
του αναπνευστικού.

Πιο συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα στοιχεία 
για τις αναπνευστικές λοιμώξεις (SARS-CoV-2, 
ιοί γρίπης και αναπνευστικός συγκυτιακός ιός - 
RSV), που δημοσιεύθηκαν χτες και αφορούν το 
διάστημα 9 -15 Γενάρη:

Οι θάνατοι από Covid αυξήθηκαν 16%, κα
θώς 186 άνθρωποι με COVID-19 έχασαν τη 
ζωή τους (με εύρος ηλικιών 44 -102 ετών). Στο 
ίδιο διάστημα καταγράφονται 2 επιπλέον θάνα
τοι από εργαστηριακά επιβεβαιωμένη εποχική 
γρίπη, με τα συνολικά θύματα της γρίπης να 
είναι 12 τους τελευταίους 3 μήνες.

Το σύνολο των νέων εισαγωγών στα νοσοκο
μεία για COVID-19 ήταν το ίδιο χρονικό διάστη
μα 1.748 (+7% εβδομαδιαία μεταβολή), ενώ ο μέ
σος όρος των ημερήσιων εισαγωγών για την ε
βδομάδα ήταν 250.0 αριθμός των διασωληνω- 
μένων είναι 147.

Τη βδομάδα αναφοράς καταγράφηκαν επίσης 
5 νέα σοβαρά κρούσματα εργαστηριακά επιβε
βαιωμένης γρίπης τύπου Α, με νοσηλεία σε ΜΕΘ.

Επίσης, στον παιδικό πληθυσμό καταγράφη- 
κε μικρή αύξηση στις νοσηλείες για λοιμώξεις 
του αναπνευστικού.

Στο ίδιο διάστημα, στα κλινικά δεδομένα που 
απέστειλαν 10 νοσοκομεία οι εισαγωγές για ο
ποιαδήποτε αιτία ανήλθαν σε 7.134, ενώ στα δε
δομένα 166 ιατρών καταγράφονται 17.245 επι
σκέψεις ασθενών.

Αυξητική τάση παρατηρείται και στο μέσο ε
βδομαδιαίο ιικό φορτίο του SARS-CoV-2 στα α
στικά λύματα σε Πάτρα (+280%), Λάρισα (+41%) 
και Ηράκλειο (+37%), ενώ οριακή ήταν η αύξη
ση στα Χανιά (+30) και πτωτική στις υπόλοιπες 
περιοχές που ελέγχονται.

Στα ξεχαρβαλωμένα ΚΥ ρίχνει 
τώρα το μπαλάκι η κυβέρνηση

Μπροστά σε αυτό το σκηνικό ασφυξίας για τα 
δημόσια νοσοκομεία, με τις χιλιάδες εισαγωγές 
λόγω και της πλήρους απουσίας ενός δημόσιου 
και δωρεάν συστήματος Πρωτοβάθμιας Φρο
ντίδας Υγείας, η κυβέρνηση κάνει «συστάσεις»

στις οικογένειες να ...επικοινωνούν με «τον παι
δίατρό τους»!

Χτες το βράδυ, μάλιστα, σε μια ακόμα δήλω
ση εμπαιγμού, ανέφερε ότι οι γονείς «μπορούν 
να επισκέπτονται το κοντινότερο Κέντρο Υγεί
ας», το οποίο σε μια σειρά περιπτώσεις είτε δεν 
εφημερεύει είτε η αναμονή είναι τεράστια. Κά
νοντας η κυβέρνηση πως δεν ξέρει τι κατάστα
ση επικρατεί, αναφέρει ότι «στα ΚΥ μπορούν να 
πραγματοποιηθούν αιματολογικές εξετάσεις ε
νώ αυτά έχουν κι έμπειρους παιδίατρους που θα 
εξετάσουν τα παιδιά. Σε περίπτωση που διαπι
στωθεί από τον παιδίατρο ανάγκη νοσηλείας, 
τότε θα παραπεμφθεί τάχιστα στο νοσοκομείο».

Μάλιστα, προκειμένου να πείσει περί της «ε
τοιμότητας», παραθέτει μια λίστα με ΚΥ στο λε
κανοπέδιο Αττικής, εκ των οποίων τα περισσότε
ρα λόγω της υποστελέχωσης λειτουργούν μόνο 
μια βάρδια, μέχρι το μεσημέρι (ΚΥ Καλλιθέας, 
Κορωπίου, Νίκαιας, Γαλατσίου κ.α.), στα περισ
σότερα ΚΥ δεν υπάρχουν καν παιδίατροι αλλά 
και η δυνατότητα για περαιτέρω εξετάσεις. Ε
νώ δεν διευκρινίζει με ποιο μέσο ένα παιδί «θα 
παραπεμφθεί τάχιστα στο νοσοκομείο» όταν τα 
περισσότερα ΚΥ δεν διαθέτουν καν ασθενοφό
ρο και ο στόλος και τα πληρώματα του ΕΚΑΒ εί
ναι εξίσου αποδεκατισμένα.
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1  To KKE με όλες του τις δυνάμεις στον αγώνα για ένα
δημόσιο, καθολικά δωρεάν σύστημα Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

599.32 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

To KKE με όλες του τις δυνάμεις στον αγώνα 
για ένα δημόσιο, καθολικά δωρεάν σύστημα Υγείας
Καθημερινές περιοδείες, παρεμβάσεις και άλλες πρωτοβουλίες για τα δημόσια νοσοκομεία

Μ
ε περιοδείες σε δημόσια νοσοκομεία, Κέντρα Υγείας κ.α., με 
παρεμβάσεις, κοινοβουλευτικές Ερωτήσεις και άλλες πρωτο
βουλίες οι Οργανώσεις του ΚΚΕ σε όλη τη χώρα αναδεικνύουν 
τις ζωτικές ανάγκες του λαού για μέτρα ενίσχυσης του δημό
σιου συστήματος Υγείας, φωτίζοντας ταυτόχρονα τις αιτίες για το 
σημερινό χάλι, αλλά και τις θέσεις του Κόμματος για αποκλειστικά 

δημόσιες και δωρεάν υπηρεσίες Υγείας, κατάργηση της επιχειρη
ματικής δράσης, προσλήψεις προσωπικού κ.ο.κ.

Στο πλαίσιο αυτό, περιοδεία στο Γενικό Νοσοκομείο Γρεβενών 
πραγματοποίησε χτες ο βουλευτής του Κόμματος Λεωνίδας Στολ- 
τίδης μαζί με κλιμάκιο της ΤΕ Γρεβενών του ΚΚΕ, στο οποίο συμ
μετείχε και η Γραμματέας της Οργάνωσης, Παναγιώτα Ντόγκα.

Κατά τη διάρκεια της περιοδείας πραγματοποιήθηκε συνάντη
ση με τη διοίκηση του ΓΝ Γρεβενών και με το Σωματείο Εργαζο
μένων του Νοσοκομείου, ενώ το κλιμάκιο του Κόμματος συζήτη
σε και με το υγειονομικό προσωπικό και τους εκεί εργαζόμενους.

Στις συναντήσεις αναδείχθηκε το ζήτημα της χρόνιας υποβάθμι- 
σης της δημόσιας Υγείας και των τεράστιων ελλείψεων που αντι
μετωπίζουν τα νοσοκομεία, όπως και αυτό των Γρεβενών, όπου για 
4 τμήματα υπάρχουν διαθέσιμοι μόλις 3 παθολόγοι (2 μόνιμοι και 1 
επικουρικός) αλλά και ένας ιδιώτης με «μπλοκάκι» που συμβάλλει 
στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών.

Αρκετοί ήταν οι γιατροί του Νοσοκομείου που εξέφρασαν την α
γωνία τους για την κατάσταση που επικρατεί λόγω της υποστελέ- 
χωσης, καθώς δεν βγαίνουν οι εφημερίες στην Παθολογική, ενώ 
υπάρχει σημαντική έλλειψη ειδικευόμενων γιατρών, που δεν επι
λέγουν το Νοσοκομείο, καθώς λείπουν βασικές και κρίσιμες ειδι
κότητες και έτσι οι ίδιοι δεν θα πάρουν τις αναγκαίες γνώσεις. Ε
πίσης λείπει και εξειδικευμένο προσωπικό στο Μικροβιολογικό Ερ
γαστήριο, που υπολειτουργεί με μόλις 2 μικροβιολόγους, ενώ στο 
Ακτινολογικό υπάρχουν μόλις 2 ακτινολόγοι. Οι γιατροί αναγκάζο
νται να κάνουν παραπάνω από τις προβλεπόμενες εφημερίες προ- 
κειμένου να βγει το πρόγραμμα, κάτι που με τη σειρά του οδηγεί 
σε υπερφορολόγησή τους από το κράτος. Η τροποποίηση του ορ
γανογράμματος που ζητήθηκε από την Ιατρική Υπηρεσία του Νο
σοκομείου δεν έγινε αποδεκτή από την ΥΠΕ, με αποτέλεσμα να γί
νουν εσωτερικές μετακινήσεις - «μπαλώματα», όπως η κατάργηση 
ειδικοτήτων, όπως νευρολόγου, για να στελεχωθούν οι κλινικές. Οι 
γιατροί τόνισαν την ανάγκη να μείνει η δημόσια Υγεία «ζωντανή», 
όπως είπαν χαρακτηριστικά, απέναντι στην πολιτική υποβάθμισης 
και ιδιωτικοποίησής της.

Ο Λεωνίδας Στολτίδης τόνισε ότι το ΚΚΕ έχει στην προμετωπίδα 
των διεκδικήσεών του τα ζητήματα της δημόσιας Υγείας, καθώς α
φορά μια βασική ανάγκη του λαού, η οποία μετατρέπεται σε ακρι
βοπληρωμένο εμπόρευμα από την πολιτική της ΕΕ και των αστικών 
κυβερνήσεων. Η πολιτική αυτή, όπως τόνισε μεταξύ άλλων, «θέτει 
κρίσιμα διλήμματα από εδώ και πέρα», καθώς οι ανάγκες του λαού 
στην Υγεία «κρέμονται» από τον όποιο «δημοσιονομικό χώρο» δια
θέτουν οι κυβερνήσεις. Επίσης, τόνισε την ανάγκη της στήριξης τό

σο της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας, ειδικά σε μια περιοχή ό
πως τα Γρεβενά, με πολλά απομακρυσμένα χωριά και οικισμούς, ό
σο και των νοσοκομείων, ώστε ο λαός να μην πληρώνει τίποτα από 
την τσέπη του για τις υπηρεσίες Υγείας, αλλά και να βρίσκει κάθε 
ειδικότητα στα νοσοκομεία.

Πρόσθεσε ότι το ΚΚΕ καταθέτει όλες του τις δυνάμεις για ένα δη
μόσιο, καθολικά δωρεάν και πλήρως στελεχωμένο σύστημα Υγείας, 
με μόνιμες θέσεις εργασίας για τους υγειονομικούς και τους άλλους 
εργαζόμενους, τόσο στη Βουλή, όσο και με τη δράση του στο κίνημα.

Κάλεσε τους γιατρούς, το υπόλοιπο υγειονομικό προσωπικό και 
τους εργαζόμενους στα νοσοκομεία να μπουν μπροστά σε αυτόν 
τον αγώνα και να μην εναποθέτουν τις ελπίδες τους στην όποια κυ
βερνητική αλλαγή, καθώς πλέον διαθέτουν πλούσια πείρα από κά
θε είδους αστική κυβέρνηση. Στη συνέχεια ανέδειξε την ανάγκη να 
στηρίξουν δυναμικά το ΚΚΕ, που έδειξε στην πράξη και την περίοδο 
της πανδημίας πως αποτελεί εγγύηση για τα συμφέροντα του λαού.

Πάτρα: Να λειτουργήσει το 409 
ως δημόσια δομή Υγείας για την κάλυψη 
των αναγκών του λαού

Να μην παραδοθεί το 409 Γενικό Στρατιωτικό Νοσοκομείο σε 
επιχειρηματίες, αλλά να πορθούν όλα τα μέτρα για την ανάπτυξή 
του, με σύγχρονο εξοπλισμό, επαρκή στελέχωση με προσωπικό ό
λων των ειδικοτήτων, με μόνιμες σχέσεις εργασίας, προκειμένου να 
καλύπτονται πλήρως οι ανάγκες του προσωπικού των Ενόπλων Δυ

νάμεων και των οικογενειών του, καθώς και του λαού της περιοχής, 
με δωρεάν περίθαλψη, απαιτεί η ΤΕ Αχαΐας του ΚΚΕ.

Σημειώνεται ότι στις 22 Φλεβάρη το πρώην στρατιωτικό νοσο
κομείο βγαίνει στο σφυρί από την Υπηρεσία Αξιοποίησης Ακί
νητης Περιουσίας Ενόπλων Δυνάμεων, με τιμή εκκίνησης ετήσι
ου μισθώματος 216.000 ευρώ, για διάρκεια 50 χρόνων (με δυνατό
τητα παράτασης για άλλα 20), για αποκλειστικά εμπορική - επαγ
γελματική χρήση!

Στον χώρο, μέχρι τον Απρίλη του 2017 και για πάνω από 30 χρό
νια, στεγάζονταν κλινικές του ΓΝ Πατρών «Αγιος Ανδρέας» (Οφθαλ- 
μολογική, Ουρολογική, ΩΡΑ, Μαιευτική - Γυναικολογική και Εντα
τική Νεογνών). Η ΤΕ Αχαΐας τονίζει συγκεκριμένα για τα σχέδια ε
μπορικής χρήσης:

«Είναι πρόκληση για τον λαό όχι μόνο του νομού αλλά και ολόκλη
ρης της περιοχής, αντί να αξιοποιούνται δημόσια κτίρια που πληρούν 
τις προϋποθέσεις για να στεγάσουν μονάδες υγειονομικής περίθαλ
ψης, να παραδίδονται στους επιχειρηματίες για να αυγατίσουν ακόμα 
περισσότερο τα κέρδη τους, τη στιγμή που η κατάσταση στα νοσο
κομεία είναι εκρηκτική, διαμορφώνοντας για τους ασθενείς συνθή
κες που θέτουν σε κίνδυνο ακόμα και την ίδια την ανθρώπινη ζωή».

«Ο ΣΥΡΙΖΑ το έκλεισε, 
η ΝΔ το ξεπουλάει!»

θυμίζει τις ευθύνες των έως και σήμερα κυβερνήσεων, αφού 
«ο ΣΥΡΙΖΑ το έκλεισε, η ΝΔ το ξεπουλάει!», υπογραμμίζοντας: 
«Επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ - ΑΝΕΛ, το 2017, ήταν που σταμάτησε 
τη λειτουργία του 409 με την υπογραφή του τότε υπουργού Εθνι
κής Αμυνας, Πάνου Κομμένου, και που πραγματοποιήθηκε η "με- 
ταστέγαση" (έτσι βαφτίστηκε το κλείσιμο) του Νοσοκομείου Νο
σημάτων θώρακος».

Σε αυτόν τον «στρωμένο δρόμο» η κυβέρνηση της ΝΔ παραχω
ρεί το 409 και «ταυτόχρονα υποβαθμίζει τη λειτουργία του Καρα- 
μανδάνειου Νοσοκομείου Παίδων, την ώρα που οι ανάγκες για μια 
σειρά ειδικότητες, όπως η Παιδιατρική, η Ογκολογία και άλλες, 
είναι ολοένα και περισσότερες», σημειώνει η ΤΕ και προσθέτει:

«Είναι ντροπή να χύνουν κροκοδείλια δάκρυα αυτοί που την πε
ρίοδο 2015 - 2019 μείωσαν την επιχορήγηση των νοσοκομείων α
πό τον κρατικό προϋπολογισμό κατά 860 εκατομμύρια (45%) και 
συναγωνίζονται για το ποιος εφαρμόζει καλύτερα τις επιταγές της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης και των επιχειρηματιών».

Υπογραμμίζει ότι ΝΔ και ΣΥΡΙΖΑ υλοποιούν πιστά τα μέτρα που 
εφαρμόζονται σε όλη την Ευρώπη και στον τομέα της Υγείας, με 
ολέθριες επιπτώσεις, «διαρρηγνύοντας τα ιμάτιά τους» για το 
ποιος υπηρετεί καλύτερα την «ευρωπαϊκή κανονικότητα» και 
θυμίζει ότι ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ υποβάθμισαν το δημόσιο σύ
στημα Υγείας, ενίσχυσαν την επιχειρηματική δράση, καλώντας να 
μη γίνει ανεκτή αυτή η κατάσταση.
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1  Ανοιχτή σύσκεψη φορέων για το Κέντρο Υγείας μετά
τις πρόσφατες κινητοποιήσεις

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

131.76 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΛΑΥΡΙΟΥ 
- ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

Ανοιχτή σύσκεψη 
φορέων
για το Κέντρο Υγείας 
μετά τις πρόσφατες 
κινητοποιήσεις

Σε ανοιχτή σύσκεψη σωματείων και 
φορέων, συνεχίζοντας τον αγώνα για 
την 24ωρη λειτουργία του Κέντρου Υ
γείας της περιοχής, καλεί την Κυρια
κή 22 Γενάρη, στις 11 π.μ., στα γρα
φεία του, το Εργατικό Κέντρο Λαυρί
ου - Ανατολικής Αττικής.

«Μόνο η λαϊκή παρέμβαση μπορεί να 
δώσει λύση στα προβλήματα του λα
ού. Καμία αναμονή, συνεχίζουμε τον 
αγώνα για να δοθεί οριστική λύση και 
το ΚΥ Λαυρίου να λειτουργεί σύμφω
να με τις αυξημένες ανάγκες του λα
ού της περιοχής», τονίζει το Εργατικό 
Κέντρο. Υπενθυμίζει ότι μετά τη μα
ζική παρέμβαση που πραγματοποιή
θηκε, «η κυβέρνηση έδωσε μια προ
σωρινή λύση στέλνοντας 7 γιατρούς 
μέχρι το τέλος του μήνα ώστε να συ
νεχιστεί η 24ωρη λειτουργία του Κέ
ντρου Υγείας Λαυρίου». Παράλλη
λα, καλεί τους φορείς και τον λαό της 
περιοχής «να μη δείξουμε καμία στά
ση αναμονής γιατί από την 1η Φλεβά
ρη θα αντιμετωπίσουμε ξανά το ίδιο 
πρόβλημα».

«Τώρα πρέπει να υπάρξει ισχυρή α
γωνιστική απάντηση, οργάνωση του λα
ού και των φορέων της περιοχής της 
Λαυρεωτικής και των κοντινών νησιών, 
για να επιβάλουμε να δοθεί οριστική 
λύση με προσλήψεις μόνιμου ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσωπικού στο Κέ
ντρο Υγείας Λαυρίου. Ο μόνος δρόμος 
είναι ο αγώνας για δημόσια και δωρεάν 
Υγεία για όλο τον λαό, καμία ανάμειξη 
ιδιωτών στον τομέα της Υγείας. Τώρα 
ο αγώνας μας να οδηγηθεί στην πλήρη 
στελέχωση όλων των ΚΥ της Ανατολι
κής Αττικής και τη δημιουργία δημόσι
ου Γενικού Νοσοκομείου που να καλύ
πτει τις ανάγκες του εργαζόμενου λα
ού», σημειώνει το Εργατικό Κέντρο.
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1  "Γιατρειά" για τη Θεσσαλονίκη η ανακαίνηση του
"Άγιος Παύλος"

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-01-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

967.07 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΧΕΔΙΟ ΕΠΕΚΤΑΣΗΣ ΜΕ 200 ΝΕΕΣ ΚΛΙΝΕΣ ΚΑΙ ΕΡΓΑ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗΣ ΟΛΩΝ ΤΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΤΟΥ

Αναμένεται να αποτελέσει «πυλώνα» εφημέρευσης για την Αν. Θεσσαλονίκη, σύμφωνα με τον Διοικητή του, Οδυοοέα Κάτσακα
Έως το τέλος του μήνα ή στις αρχές του επόμε
νου εκτιμάται ότι θα βγει η προκήρυξη για το 
έργο ανακαίνισης όλου του νοσοκομείου «Άγιος 
Παύλος», που αυτήν την στιγμή είναι το μονα
δικό που εξυπηρετεί την ανατολική Θεσσαλονί
κη, ενώ υπάρχει ήδη προμελέτη και αίτημα 
προς την πολιτική ηγεσία για τη δημιουργία νέ
ας πτέρυγας, με 202 κλίνες, η οποία θα διαθέτει 
όλες τις χειρουργικές ειδικότητες. Σε κομβικό 
σημείο, το Γ.Ν.Θ. «Άγιος Παύλος» μετά το κλεί
σιμο του «Παναγία» είναι το μοναδικό δημόσιο 
νοσοκομείο που εξυπηρετεί ανατολικά. Ο Διοι
κητής του νοσοκομείου, Οδυσσέας Κάτσακας, 
μιλώντας στον «Τ.Θ.», είπε ότι στόχος είναι ο 
«Άγιος Παύλος» να αποτελέσει «πυλώνα» εφη
μέρευσης για την αν. Θεσσαλονίκη. ΣΕΆ 5
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1  "Γιατρειά" για τη Θεσσαλονίκη η ανακαίνηση του "Άγιος Παύλος"
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-01-2023

Νοσοκομείο «Αγιος Παύλος»: 
Το σχέδιο για επέκταση 
με 200 νέες κλίνες
Θα γίνουν έργα για ανακαίνιση όλου του νοσοκομείου - Προμελέτη για δημιουργία νέας πτέρυγας

Ι ιμ ΜΑΡΙΑΣ ΚΟΥΖΟΥΦΤΤ

ψ ως το τέλος του μήνα ή
I . στις αρχές του επόμενου 

εκτιμάται ότι θα βγει η 
I . προκήρυξη για το έργο 

ανακαίνισης όλου του 
νοσοκομείου «Άγιος Παύλος», που αυ
τήν την στιγμή είναι το μοναδικό που 
εξυπηρετεί την ανατολική Θεσσαλονί
κη, ενώ υπάρχει ήδη προμελέτη και αί
τημα προς την πολιτική ηγεσία για τη 
δημιουργία νέας πτέρυγας, με 202 κλί
νες, η οποία θα διαθέτει όλες τις χει
ρουργικές ειδικότητες.

Σε κομβικό σημείο, κοντά στον περι
φερειακό και το αεροδρόμιο, το Γ.Ν.Θ. 
«Άγιος Παύλος» μετά το κλείσιμο του 
«Παναγία» είναι το μοναδικό δημόσιο 
νοσοκομείο που εξυπηρετεί το ανατολι
κό τμήμα της Θεσσαλονίκης και περι
λαμβάνει τους Δήμους Καλαμαριάς, 
Πυλαίας-Χορτιάτη, Θερμής και Θερ
μαϊκού, μια περιοχή στην οποία υπήρξε 
ραγδαία πληθυσμιακή αύξηση τις δυο 
τελευταίες δεκαετίες. Είναι εξάλλου το 
πρώτο νοσοκομείο που συναντά κανείς 
από τη Χαλκιδική.

Η διοίκηση του ΓΝΘ «Άγιος Παύ
λος» πραγματοποίησε την περασμένη 
Τρίτη παρουσίαση με θέμα «Το παρελ
θόν, το παρόν και ο σχεδιασμός του 
μέλλοντος του Γ.Ν.Θ. «Άγιος Παύλος» 
σε αίθουσα του δημαρχείου Θεσσαλονί
κης, στη διάρκεια της οποίας έγινε μια 
ανασκόπηση των όσων έγιναν κατά την 
τελευταία τριετία και παρουσιάστηκε το 
όραμα για την αναβάθμιση του νοσοκο
μείου.

Ο κ. Οδυσσέας Κάτσακας, Διοικητής 
του νοσοκομείου, μιλώντας στον «Τύπο 
Θεσσαλονίκης», είπε ότι στόχος είναι ο 
«Άγιος Παύλος» να αποτελέσει έναν 
«πυλώνα» εφημέρευσης για την ανατο
λική Θεσσαλονίκη.

Το σχέδιο για τη νέα πτέρυγα

Σχετικά με την νέα πτέρυγα, η προμε
λέτη που έχει κατατεθεί στην Περιφέρεια, 
στο αρμόδιο υπουργείο και στην υγειονο
μική Περιφέρεια προβλέπει τη δημιουργία 
202 νέων κλινών. Συγκεκριμένα θα δημι- 
ουργηθούν 100 δίκλινα δωμάτια με τουα
λέτα εντός. Επίσης 10 αίθουσες χειρουρ
γείου και 12 κλίνες Εντατικής, εξωτερικά 
ιατρεία, εργαστήρια καθώς και υπόγειο 
παρκινγκ 150 θέσεων. «Θέλουμε η νέα 
πτέρυγα να έχει όλες τις χειρουργικές ειδι
κότητες», επισημαίνει ο κ. Κάτσακας. Η 
παλιά, ανακαινισμένη πτέρυγα θα έχει το 
Παθολογικό κομμάτι (παθολογική, νευρο- 
λογική, πνευμονολογική, νεφρολογική και 
ρευματολογική κλινική κλπ). Συνολικά το 
νοσοκομείο θα διαθέτει 360 σύγχρονες 
κλίνες μετά τα έργα.

Σήμερα το «Άγιος Παύλος» διαθέτει 
280 ανεπτυγμένες κλίνες ενώ με βάση τον 
Οργανισμό η συνολική δύναμη του ορίζε
ται σε τετρακόσιες (400) οργανικές κλίνες. 
Μετά την ολοκλήρωση των έργων ανακαί
νισης και της δημιουργίας της νέας πτέρυ
γας οι κλίνες θα μειωθούν και αυτό θα 
συμβεί γιατί θα δημιουργηθούν τουαλέτες 
στα δωμάτια, καθώς όπως αναφέρει ο Δι
οικητής, είναι απαράδεκτο σε έναν όροφο 
να υπάρχουν μόνο 1-2 τουαλέτες για τον 
ασθενή.

Για την εξεύρεση χρηματοδότησης για 
τη δημιουργία της νέας πτέρυγας απαιτεί
ται πολιτική βούληση, σύμφωνα με τον δι
οικητή, καθώς το κόστος δεν είναι δυσθε
ώρητο, ενώ το έργο θα μπορούσε να εν
ταχθεί στο Ταμείο Ανάκαμψης ή στα προ
γράμματα ΕΣΠΑ.

Ανακαίνιση στις
υπάρχουσες υποδομές

Παράλληλα, αυτήν την στιγμή έχουν εγ- 
κριθεί κονδύλια για την ανακαίνιση του 
υπάρχοντος νοσοκομείου. Σύμφωνα με 
τον κ. Κάτσακα κατατέθηκε κονδύλι 
ύψους 3,5 εκατ. ευρώ για να γίνει η ανα
καίνιση όλου του νοσοκομείου και αναμέ
νονται επιπλέον 3,5 εκατ. για την ενεργει
ακή αναβάθμιση του κτιρίου, ώστε από 
την κατηγορία «Ε» να πάει στην κατηγο
ρία «Β». Εκτιμάται ότι η σχετική προκή
ρυξη θα βγει έως το τέλος του Ιανουάριου 
ή στις αρχές του Φεβρουάριου, ενώ το 
χρονοδιάγραμμα υλοποίησης από την ημέ
ρα που θα αναλάβει ο πλειοδότης ορίζεται 
στους 12 μήνες. Η αρχή θα γίνει από τα 
μαγειρεία τα οποία θα μετατραπούν σε 
γραφεία διοικητικών υπαλλήλων, γιατί αυ
τήν την στιγμή τα γραφεία στεγάζονται σε 
ISOBOX (σ.σ. μεταλλικούς προκάτ οικί- 
σκους) και κατόπιν θα συνεχιστεί τμηματι
κά, θα κλείνει μια Κλινική για εργασίες

δηλαδή δεν θα εφημερεύει. «Δεν μπορού
με να κλείσουμε όλο το νοσοκομείο», 
όπως λέει ο Διοικητής.

Παράλληλα, αυτήν την στιγμή με πό
ρους της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδο
νίας γίνεται ανακαίνιση της καρδιολογικής 
κλινικής με αναγκαίες παρεμβάσεις σε κλι
ματισμό, νέα γεννήτρια κλπ. ενώ αξιοποι- 
ήθηκαν κονδύλια του ΕΣΠΑ ύψους 2,35 
εκατ. από την Περιφέρεια Κ. Μακεδονίας 
αλλά και ίδιοι πόροι για να αγοραστούν το 
προηγούμενο διάστημα τα πιο σύγχρονα 
μηχανήματα (Υπερήχους 3D, καινούργιο 
αξονικό, καινούργια ακτινολογικά μηχανή
ματα, εγκεφαλογράφο, μηχανήματα για αι
μοκάθαρση, αναισθησιολογικά μηχανήμα
τα, κλίνες για την εντατική κ.ά.).

Αναγκαίες οι προσλήψεις
για την κάλυψη αναγκών

Πέρα από την αναβάθμιση των κτιρια- 
κών υποδομών κρίνεται παράλληλα ανα
γκαία και η πρόσληψη προσωπικού καθώς 
υπάρχουν ελλείψεις σε συγκεκριμένες ειδι
κότητες.

Όπως αναφέρει ο κ. Κάτσακας αυτήν 
την στιγμή υπάρχουν ανάγκες στις ειδικό
τητες των ακτινολόγων, παθολογοανατό
μων (ο τελευταίος βγήκε σε σύνταξη και 
υπάρχει ένας από μετακίνηση από το Θεα- 
γένειο), υπάρχει ακόμη ανάγκη για χει
ρουργό, ουρολόγο κλπ. Αναισθησιολόγοι 
υπάρχουν τέσσερις και ένας με «μπλοκά- 
κι», επομένως χρειάζονται και άλλοι για να 
μπορούν να ανοίγουν και οι 4 αίθουσες 
χειρουργείων, σημείωσε ο διοικητής.

Εκτός από γιατρούς υπάρχουν ανάγκες 
και σε νοσηλευτικό προσωπικό. Την τε
λευταία τριετία έχουν γίνει προσλήψεις 20 
γιατρών μέσω προκήρυξης όπως και κά
ποιων επικουρικόν, ιοστόσο υπάρχει ανάγ
κη για περαιτέρω προσωπικό, ενώ οι ανάγ
κες αυξάνονται και λόγω συνταξιοδοτήσε- 
ων.
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